
 

 

ASSEMBLEA ZONA SUD 
23 DE FEBRER DE 2016  

CENTRE CÍVIC EL RIERAL 

 
Hora: 19 h 
Participants a l’assemblea: 12 veïns i veïnes de la zona, Regidor de 

Participació Ciutadana, Regidor d’Urbanitzacions, tècnica de participació 
ciutadana i tècnica externa. 
 
Resum: 
 
En primer lloc el Regidor de Participació Ciutadana va presentar el projecte 
dels Pressupostos Participats i va recordar l’import destinat a la Zona Sud. A 
continuació es van repartir unes fitxes als participants per tal que, de manera 
individual o en parelles, fessin noves propostes per a la zona. Aquestes es van 
afegir a la proposta que s’havia recollit via formulari online i es va obrir un 
debat entre els participants. Finalment, es van escollir, per unanimitat, les 5 
propostes prioritàries per a la zona i que passaran a la fase de validació 
tècnica, econòmica i jurídica. 
 
 

PROPOSTES ESCOLLIDES PER L’ASSEMBLEA 
 
1. Redacció del projecte per fer un carril per a bicicletes i vianants a les 

Alegries 
 
Descripció: Es proposa destinar l’import dels pressupostos participats a la 
redacció del projecte per fer el carril bici i vianants a les Alegries. Aquesta 
proposta beneficiaria als veïns i veïnes de les urbanitzacions. Compleix 
quatre requisits: 1. Seguretat (dels vianants i dels ciclistes), 2. Mobilitat 
(permetria que més gent utilitzés la bicicleta per desplaçar-se), 3. 
Sostenibilitat (conservació del medi ambient) i 4. Transversalitat (beneficia 
tota la ciutadania de Lloret). 
S’executaria en fases posteriors. El tram proposat és des de l’entrada a Mas 
Romeu fins al túnel de Lloret Blau. De totes maneres, membres de 
l’Assemblea són partidaris d’acotar els trams. 
 
 
 
 



 

 

2. Neteja i manteniment dels pluvials a la Soleia  
 

Descripció: Es proposa netejar i fer manteniment dels pluvials de la 
urbanització de la Soleia alguns dels quals no estan comunicats a la xarxa i 
les reixetes no tenen tub de buidatge d’aigua. 

 
3. Il·luminar l’avinguda Mare de Déu de Gràcia, des de la rotonda de Fenals 

fins al Condado del Jaruco. 
 
Descripció: S’explica que la il·luminació d’aquest carrer beneficiaria moltes 
persones que van a caminar o amb bicicleta a l’Àngel o a Sant Pere del 
Bosc. Es comenta la possibilitat d’instal·lar punts de llum amb plaques solars. 
 

4. Condicionament del carrer Pere Serafí del Condado Jaruco (enjardinament, 
col·locació de bancs, aparells de gimnàstica per a adults, pista petanca...) 
 
Descripció: Millores al carrer Pere Serafí quant a l’enjardinament i també a 
la col·locació de bancs, aparells de gimnàstica o una pista de petanca. 
S’explica que cal tenir en compte la gent gran que viu  la zona i les seves 
necessitats.  
 

5. Arreglar i fer accessibles els vorals del carrer Mare de Déu de Gràcia - 
rotonda Fenals fins el Condado del Jaruco. 
 
Descripció: És una millora relacionada amb l’enllumenat que suposaria més 
seguretat pels vianants. 
 

 
Notes dels membres de l’Assemblea de la Zona Sud: 
 
- L’Assemblea ha acordat no fer votació a mà alçada i s’han aprovat les 5 

propostes per unanimitat. De les 7 propostes plantejades, una no és 
competència municipal i l’altra ja s’està treballant des del consistori. 
 

- El president de la urbanització de Mas Romeu explica que aquest any no 
han fet cap proposta per al seu entorn en concret i que prefereixen invertir 
l’import dels pressupostos participats en un altre territori de la Zona Sud. 

 
 
 
 
 



 

 

 

PROPOSTES PORTADES A VOTACIÓ A L’ASSEMBLEA  
 

 PROPOSTES 
1 Redacció del projecte per fer un carril per a bicicletes i vianants a les 

Alegries  

2 Neteja i manteniment dels pluvials a la Soleia 

3 Il·luminar el carrer Mare de Déu de Gràcia - rotonda de Fenals fins al 
Condado del Jarucoi 

4 Condicionament del carrer Pere Serafí del Condado Jaruco 
(enjardinament, col·locació de bancs, aparells de gimnàstica per adults, 
pista petanca...) 

5 Arreglar i fer accessibles els vorals del carrer Mare de Déu de Gràcia - 
rotonda Fenals fins el Condado del Jaruco. 
 

6 Millorar la comunicació telefònica - fibra òptica a la zona (no és 
competència de l'Ajuntament)ii 

7 Millorar transport públic al Condado del Jaruco (incrementar la 
freqüència, línies de bus a més urbanitzacions)iii 

 
                                                           
i
 El regidor d’urbanitzacions explica que caldria posar-se d’acord amb la Junta de 
Compensació ja que és un terreny privat.  
 
ii
 La tècnica de participació explica que hi ha operadores interessades a posar fibra 

òptica al municipi. No és competència municipal. 
 
iii
 S’explica que hi ha una comissió per a la millora del transport públic que està 

plantejant fórmules per millorar el transport públic a les urbanitzacions, s’està parlant de 
transport a demanda. 
 

 

 

 

 
Lloret de Mar, 23 de febrer de 2016 
 
 
 

 

 


